

ΥΨΟΣ ΕΤΗΣΙΟΥ ΑΤΟΜΙΚΟΥ ΚΑΘΑΡΟΥ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΟΣ (ετήσιο ατομικό εισόδημα μείον δαπάνες)			
ΜΗΝΙΑΙΩΣ	Εισόδημα από	έως	% μείωσης των ασφαλιστικών εισφορών
586,08	0,00	7.033,00	0,00%
833,33	7.033,01	10.000,00	50,00%
916,67	10.000,01	11.000,00	49,00%
1.000,00	11.000,01	12.000,00	48,00%
1.083,33	12.000,01	13.000,00	47,00%
1.166,67	13.000,01	14.000,00	46,00%
1.250,00	14.000,01	15.000,00	45,00%
1.333,33	15.000,01	16.000,00	44,00%
1.416,67	16.000,01	17.000,00	43,00%
1.500,00	17.000,01	18.000,00	42,00%
1.583,33	18.000,01	19.000,00	41,00%
1.666,67	19.000,01	20.000,00	40,00%
1.750,00	20.000,01	21.000,00	39,00%
1.833,33	21.000,01	22.000,00	38,00%
1.916,67	22.000,01	23.000,00	37,00%
2.000,00	23.000,01	24.000,00	36,00%
2.083,33	24.000,01	25.000,00	35,00%
2.166,67	25.000,01	26.000,00	34,00%
2.250,00	26.000,01	27.000,00	33,00%
2.333,33	27.000,01	28.000,00	32,00%
2.416,67	28.000,01	29.000,00	31,00%
2.500,00	29.000,01	30.000,00	30,00%
2.583,33	30.000,01	31.000,00	29,00%
2.666,67	31.000,01	32.000,00	28,00%
2.750,00	32.000,01	33.000,00	27,00%
2.833,33	33.000,01	34.000,00	26,00%
2.916,67	34.000,01	35.000,00	25,00%
3.000,00	35.000,01	36.000,00	24,00%
3.083,33	36.000,01	37.000,00	23,00%
3.166,67	37.000,01	38.000,00	22,00%
3.250,00	38.000,01	39.000,00	21,00%
3.333,33	39.000,01	40.000,00	20,00%
3.416,67	40.000,01	41.000,00	19,00%
3.500,00	41.000,01	42.000,00	18,00%
3.583,33	42.000,01	43.000,00	17,00%
3.666,67	43.000,01	44.000,00	16,00%
3.750,00	44.000,01	45.000,00	15,00%
3.833,33	45.000,01	46.000,00	14,00%
3.916,67	46.000,01	47.000,00	13,00%
4.000,00	47.000,01	48.000,00	12,00%
4.083,33	48.000,01	49.000,00	11,00%
4.166,67	49.000,01	50.000,00	10,00%
4.250,00	50.000,01	51.000,00	9,00%
4.333,33	51.000,01	52.000,00	8,00%
4.416,67	52.000,01	53.000,00	7,00%
4.500,00	53.000,01	54.000,00	6,00%
4.583,33	54.000,01	55.000,00	5,00%
9.999.999,00	55.000,01	99.999.999,00	0,00%

ΣΥΝΟΠΤΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΠΡΟΤΑΣΗΣ
Η πρόταση προβλέπει μείωση του ύψους των εισφορών, κατά ποσοστό που μεταβάλλεται ανάλογα με το ύψος του ετήσιου καθαρού ατομικού εισοδήματος.
Εφαρμόζεται για ετήσιο ατομικό εισόδημα άνω των 7.033 ευρώ. Η πρώτη κλίμακα εισοδήματος διαμορφώνεται από 7.033 έως 10.000 ευρώ. Για τα ετήσια ατομικά εισοδήματα που εμπίπτουν στην κλίμακα αυτή, εφαρμόζεται μείωση των εισφορών κατά 50%.
Για κάθε 1.000 ευρώ αύξησης του ετήσιου ατομικού εισοδήματος διαμορφώνεται η επόμενη κλίμακα εισοδήματος και μειώνεται αντιστοίχως το ποσοστό έκπτωσης των εισφορών κατά 1 ποσοστιαία μονάδα.
Το μέγιστο ύψος ετήσιου ατομικού εισοδήματος που εφαρμόζεται η έκπτωση είναι τα 55.000 ευρώ με αντίστοιχο ποσοστό έκπτωσης 5%.
Τα ποσοστά έκπτωσης παραμένουν σταθερά για την περίοδο από το 2017 έως και το 2019.
Οι συντάξιμες αποδοχές υπολογίζονται, με αναγωγή των εισφορών που καταβλήθηκαν σε συντάξιμες αποδοχές, σύμφωνα με τα ασφάλιστρα προ της έκπτωσης